

Appendix
(E.)
18th Jan'y.

310. Lot. No. 50, in the first range of Carleton, containing 102 acres 7 perches on a front of 3 acres and 1 perch; also the lot in the second range in prolongation of said lot No. 50—by Charles Boudrault and Urbain Boudrault.

311. Lot Nos. 18 in Carleton, containing 66 2-3 acres on a front of 2 acres—by Claire Damboise.

331. Lots Nos. 11 and 12 in the front range of Maria, consisting of 100 acres each on a front of 3 acres; also the lots in the second range in prolongation of the said lots—by Louis Esciambre dit Sansfaçon.

339. Five and one half lots of a triangular figure, in the first range of Maria, forming together 222 acres on a front of 16 1/2 acres. (The two first of the said lots contain 80 acres, on a front of 6 acres, bounded on the E. by Désiré Leblanc, and on the W. by George Teshmer, there remaining three lots and a half contain 142 acres on a front of 10 1/2 acres, bounded on the W. by Désiré Leblanc, and on the E. by Charles Lapointe)—by Elie Levêque, Etienne Guillette, Louis Normandeau, fils, and Pierre Mercier.

340. The following lots in the first range of Maria, viz:—No. 35 by Jean Goulette, No. 40 by John Hickley, Nos. 53 and 54 by Patrick Chesser, Nos. 49, 50 and 52 by Joseph Guité, No. 21 by Isaïe Bernard, Nos. 18 and 19 by Joseph Porlier, No. 24 by Mercier Audet, No. 17 by Alexis Porlier, who also claims a lot of land at the same place of a triangular figure, bounded on the W. by Victor Leblanc, and on the E. by Raimond Landry, containing 80 acres or thereabouts, on a front of 6 acres; No. 28 by Victor Leblanc. The said claimants, the said V. Leblanc excepted, also claim the lots in the second concession in rear and prolongation of their respective lots. Also three lots in the first range of Maria, containing in all 300 acres on a front of 9 acres, bounded on the E. by the prolongation of the western line of No. 17 in first range, and from thence running eastward for the above front; also a lot (without a number) of 3 acres in front by 33 1/2 in depth, bounded on the W. by Pierre Saincœur, and on the E. by Joseph Porlier, claimed by Alexis Porlier. John Chisholm, of New Carlisle opposes the claim of the said Patrick Chesser, to the said Lots No. 53 and 54.

341. Lot No. 51 in the first range of Carleton, containing 110 acres 2 perches, on a front of 3 acres 4 perches, with the lot in the rear and prolongation of the same in the second range, claimed by Magloire Bernard. No. 52, containing 95 acres on a front of 2 acres and 10 perches, with the lot in rear and prolongation thereof, by Hypolite Leblanc and Léon Leblanc. Also a lot (without a number) in the first range, containing 100 acres, on a front of 3 acres, by François Boudreau. Also lot No. 48 in the same range, containing 100 acres on a front of 3 acres with the lot in the second range in rear thereof, by Joseph Corneau. Also lot No. 38 in the same range, containing 87 acres and 2 perches, on a front of 2 acres and 5 perches, and a piece of land (undefined) containing 50 acres on a front of 3 acres, in the second concession of lots in Maria, aforesaid, by Pierre Leblanc. Also lot No. 54 in the first range of Carleton, containing 22 acres; also lot No. 4 in the first range of Maria, containing 66 2-3 acres on a front of 2 acres—by Constant Bourg and Edward Bourg.

342. Lot No. 32 in the first range of Maria, containing 200 acres on a front of 6 acres, and the lots in the second and third concessions in rear of the W. part of said lot, by Luke Leblanc. Lot No. 20 in the first range of Maria, containing 87 acres and 2 perches, on a front of 2 acres and 8 perches, by Syffroy Leblanc. The W. half of lot No. 21 in the first range of Maria, containing 75 acres on a front of 2 acres and 3 perches—by Elie Leblanc.

348. Lot No. 32 in the first range of Carleton, containing 77 acres on a front of 2 acres and 4 perches; also the lot in the second range in rear of and in prolongation of the said lot No. 32. The W. half of the said lot claimed by Avila Leblanc, and the E. half by Severin Leblanc.

352. Lot No. 11 in the first range of Carleton, containing 102 acres 7 perches, on a front of 3 acres and 1 perch—by Mathew Stewart, Esquire.

362. Lot No. 16 in the first range of New Richmond, containing 100 acres on a front of 3 acres; also a lot, at the same place, consisting of 200 acres on a front of 6 acres, bounded on the south by a brook dividing the said lot from a lot claimed by the widow Gilker, and on the north by John Kerr—by John Duthie. On the 22d July 1820, the said John Duthie declared that he had disposed of the last mentioned lot in favour of John Kerr, but on the 27th of the same month, Jane Gilker, wife of the said John Duthie, opposed this, alleging the said lot to appertain to her in right of her Father, the late George Gilker, a Loyalist, to whom the same had been granted by His late Majesty, in recompense for his loyalty and service during the revolutionary war in the United States of America.

367. Lot No. 15 in the first range, in New Richmond, containing 100 acres on a front of 3 acres; also the lot in rear and in prolongation of the same, in the second range—by George Duthie.

374. Lot No. 1 in the first range of New Richmond, of 200 acres; also Nos. 5 and 6 of 100 acres each, on a front of 3 acres; also Nos. 2, 3 and 4, on a front of 3 acres each, the front of the said lots Nos. 1, 2, 3, 4, 5 and 6, amounting in all to 18 acres; also a lot of land of about 1 acre in front on the N. of Lot No. 1, bounded as follows, that is to say: on the W. by a creek dividing the same from John Duthie, on the S. by P. Lynd, in front by the Bay, and in rear by the prolongation of the N. depth line of lot No. 15 claimed by George Duthie, containing 312 acres or thereabouts in all,—by Prudence Gilker, widow of the late George Gilker.

376. The E. part of lot No. 30, consisting of 200 acres on a front of 3 acres, in the first range of New Richmond. Azariah Pritchard, senior, opposes for this lot, Joseph Marie also opposes for a part of the same, consisting of 1 1/2 acres in front by the whole depth, (66 2/3 acres) in virtue of a purchase from A. Pritchard, junior; also No. 47 in the same range, consisting of 200 acres on a front of 3 acres, bounded on the W. by Patrick Wallace, on the east by Johnston's—by Jean Leblanc dit Bourquette.

310. Le lot No. 50, au premier rang de Carleton, contenant 102 acres et 7 perches sur un front de 3 acres et une perche; aussi le lot dans le second rang en prolongation du dit lot No. 50; par Charles Boudrault et Urbain Boudrault.

311. Le lot No. 18, dans Carleton, contenant 66 2/3 acres sur un front de 2 acres, par Claire Damboise.

331. Les lots Nos. 11 et 12, dans le rang de front de Maria, consistant en 100 acres chaque sur un front de 3 acres; aussi les lots dans le second rang en prolongation des dits lots, par Louis Esciambre dit Sansfaçon.

339. Cinq lots et demi de figure triangulaire dans le premier rang de Maria, formant ensemble 222 acres sur un front de 16 1/2 acres. (Les deux premiers des dits lots contiennent 80 acres sur un front de 6 acres, bornés à l'est par Désiré Leblanc, et à l'ouest par George Teshmer; les autres trois lots et demi contiennent 142 acres sur un front de 10 1/2 acres, bornés à l'ouest par Désiré Leblanc, et à l'est par Charles Lapointe): par Elie Levêque, Etienne Guillette, Louis Normandeau fils, et Pierre Mercier.

340. Les lots suivants dans le premier rang de Maria, savoir: No. 35, par Jean Goulette; No. 40, par John Hickley; Nos. 53 et 54, par Patrick Chesser; Nos. 49, 50 et 52, par Joseph Guité; No. 21, par Isaïe Bernard; Nos. 18 et 19, par Joseph Porlier; No. 24, par Mercier Audet; No. 17, par Alexis Porlier, qui réclame pareillement un lot de terre au même lieu, de figure triangulaire, borné à l'ouest par Victor Leblanc, et à l'est par Raimond Landry, contenant 80 acres ou environ sur un front de 6 acres; No. 28, par Victor Leblanc. Les dits réclameurs, à l'exception du dit Victor Leblanc, réclament pareillement les lots de la seconde concession sur les derrières et en prolongation de leurs lots respectifs. Aussi trois lots dans le premier rang de Maria, contenant en tout 300 acres sur un front de 9 acres, bornés à l'est par la prolongation de la ligne ouest du No. 17, dans le premier rang, et de là courant vers l'est toute la longueur du front ci-dessus. Aussi un lot (sans No.) de 3 acres de front sur 33 1/2 de profondeur, borné à l'ouest par Pierre Saincœur, et à l'est par Joseph Porlier, réclame par Alexis Porlier. N. B. John Chisholm, de New-Carlisle, s'oppose à la prétention du dit Patrick Chesser, aux dits lots Nos. 53 et 54.

341. Le lot No. 51 dans le premier rang de Carleton, contenant 110 acres et deux perches sur un front de 3 acres 4 perches, avec le lot sur le derrière et en prolongation d'icelui dans le second rang, réclame par Magloire Bernard. No. 52, contenant 95 acres sur un front de 2 acres et 10 perches, avec le lot en arrière et en prolongation d'icelui, par Hypolite Leblanc et Léon Leblanc. Aussi un lot (sans No.) dans le premier rang, contenant 100 acres sur un front de 3 acres, par François Boudreau. Aussi le lot No. 48, dans le même rang, contenant 100 acres sur un front de 3 acres, avec le lot dans le second rang en arrière d'icelui, par Joseph Corneau. Aussi le lot No. 38, dans le même rang, contenant 87 acres et 2 perches sur un front de 2 acres et 8 perches, et une pièce de terre (non définie) contenant 50 acres sur un front de 3 acres, au second rang des concessions dans Maria susdit, par Pierre Leblanc. Aussi le lot No. 54, au premier rang de Carleton, contenant 22 acres; aussi le lot No. 4, dans le premier rang de Maria, contenant 66 2-3 acres sur un front de deux acres, par Constant Bourg et Edward Bourg.

342.—Le lot No. 32, dans le premier rang de Maria, contenant 200 acres sur un front de 6 acres, et les lots dans le second et troisième rangs des concessions sur le derrière de la partie ouest du dit lot, par Luke Leblanc. Le lot No. 20 dans le premier rang de Maria, contenant 87 acres et 2 perches, sur un front de deux acres et 8 huit perches, par Syffroy Leblanc. La moitié ouest du lot No. 21, dans le premier rang de Maria, contenant 75 acres sur un front de 2 acres et 3 perches, par Elie Leblanc.

348.—Le lot No. 32, dans le premier rang de Carleton, contenant 77 acres sur un front de 2 acres 4 perches; aussi le lot au second rang, sur le derrière et en prolongation du dit lot No. 32. La moitié ouest des dits lots réclame par Avila Leblanc, et la moitié est par Séverin Leblanc.

352.—Le lot No. 11, dans le premier rang de Carleton, contenant 102 acres 7 perches, sur un front de 3 acres et 1 perche, par Mathew Stewart, écuyer.

362.—Le lot No. 16, dans le premier rang de New-Richmond, contenant 100 acres sur un front de 3 acres; aussi un lot au même lieu consistant en 200 acres sur un front de 6 acres, borné au sud par un ruisseau qui sépare le dit lot d'un lot réclame par la veuve Gilker, et au nord par John Kerr; par John Duthie. N. B. Le 22 Juillet 1820, le dit John Duthie a déclaré avoir disposé du dernier lot ci-mentionné en faveur de John Kerr, mais le 27 du même mois Jane Gilker, femme du dit John Duthie, s'y est opposée, alléguant que le dit lot lui appartenait au droit de son père feu George Gilker, un loyaliste, auquel il a été accordé par feu Sa Majesté, en récompense de sa loyauté et de ses services pendant la guerre de la révolution des Etats-Unis d'Amérique.

367.—Le lot no. 15, dans le premier rang dans New-Richmond, contenant 100 acres sur un front de 3 acres; aussi le lot en arrière et en prolongation d'icelui dans le second rang, par George Duthie.

374.—Le lot no. 1, dans le premier rang de New-Richmond, de 200 acres; aussi nos. 5 et 6, de 100 acres chaque, sur un front de 3 acres; aussi nos. 2, 3 et 4, sur un front de 3 acres chaque: le front des dits lots nos. 1, 2, 3, 4, 5 et 6 portant en tout 18 acres: aussi un lot d'environ un acre de front au nord du lot no. 1, borné comme suit, c'est-à-dire: à l'ouest par une crique qui le sépare de John Duthie, au sud par P. Lynd, en front par la baie, et dans la profondeur par la prolongation de la ligne de profondeur nord du lot no. 15, réclame par George Duthie; contenant en tout 312 acres ou environ: par Prudence Gilker, veuve de feu George Gilker.

376.—La partie est du lot no. 39, consistant en 200 acres sur un front de 3 acres, au premier rang de New-Richmond. N. B. Azariah Pritchard, père, met opposition pour ce lot, comme aussi Joseph Marie pour une partie d'icelui consistante en un acre et demi de front sur toute la profondeur de 66 2-3 acres, en vertu d'un achat d'A. Pritchard fils. Aussi no. 47, au même rang, consistant en 200 acres sur un front de 3 acres, borné à l'ouest par Patrick Wallace, à l'est par les Johnston: par Jean Leblanc dit Bourquette.

Appendice
(E.)
18e Janv.